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INTERPELLÁCIÓ 

(SzMSz 53.§) 

,53 .§ ( !)" A képviselő j ogosult önkormányzati ügyben a polgá1mesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 
Az irmpe!Iáló re.re: KiralyCsaba 

Az interpelláció tárgya: A kerületi parkőrszolgálat bevezetésérő l és jövőjérő l 

Az interpellált neve: Németh Angéla alpolgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2018. október 9. 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 

/./?) ',/if;::. / 
~ Ata~lf Átvevő ,,--~ 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Alpolgármester Asszony! 

A helyi média tájékoztatása szerint rendben megtörtént a parkőrszolgálat 

elindítása 2018. Augusztus 15-i kezdettel, ahogyan képviselő-testületünk 

döntött. 

Meggyőződésem, hogy az újpalotai lakosság nagy várakozással tekint a Fő 
tér, a Kontyfa rekreációs park és a Nádastó park területén szolgálatot teljesítő 
parkőrszolgálat tevékenységére. Mi, képviselők is azt várjuk, hogy érzékelhető 
javulás következzen be az előbb említett parkok területén. Reményeink szerint 



nagyon tisztaságnak, rendezettségnek örülhetünk a jövőben . Sajnálatosnak 
tartjuk, hogy sok állampolgár nem tekinti értéknek a tisztaságot. Szétdobálják 
a szemetet, az üres vizes palackot vagy sörös dobozt, a cigarettacsikkeket és 
mindenféle szemetet. 

Azt is felháborítónak tartom, hogy egyesek összekeverik a közparkokat az 
illemhelyekkel és a fák vagy bokrok tövében végzik a szükségletüket. Ez 
nemcsak felháborító, de az egészségünkre is veszélyes, különösen a parkba 
pihenni vagy játszani vágyó családokra és a kisgyerekekre gondolok. 

Helyes ezért, hogy a kerületi adófizető polgárok pénzéből parkőrszolgálatot 
finanszírozzunk, de azt is fontosnak tartom, hogy a kerületben élő emberek 
többsége igényei szerint mindenki tartsa be a köztisztaságra vonatkozó 
szabályokat. 

Kérdezem ezért: 

1. Melyek az eddigi tapasztalatok a parkőrszolgálat munkájával 
kapcsolatban? 

2. Mik az Alpolgármester Asszony tervei a parkőrszolgálat jövőjével 

kapcsolatban? 
3. Milyen eszközei vannak a polgármesteri hivatalnak a szemetelők 

megbüntetésére? 

Várom megtisztelő válaszát. 

/~~,:!/ 
~ Király ~saJ 

önkormányz~épviselő 


